
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 12:49:57) 
 
 Kolege poslanici i poslanice, 
 Počinjemo današnji rad. 
 Poslanica Milosava Paunović je obavijestila da, saglasno članu 222 a stav 1 i 2 Poslovnika 
Skupštine, postoje razlozi za učestvovanje u radu sjednice na daljinu putem bezbjedne 
informaciono-komunikacione tehnologije, jer joj je ograničena sloboda kretanja od strane 
nadležnog organa usljed primjene mjera zaštite stanovništva od zaraznih bolesti u vanrednoj 
situaciji izazvanoj epidemijom Kovid 19. 
 Kako je primjenom elektronskog sistema za glasanje, kao i primjenom bezbjedne 
informaciono-komunikacione tehnologije, saglasno članu 90 stav 1 i 3, članu 222 b stav 1 
Poslovnika Skupštine, utvrđeno da postoji kvorum potreban za početak sjednice, jer je prisutna 
većina ukupnog broja poslanika, otvaram sjednicu Četvrtog (vanrednog) zasijedanja u 2021. 
godini Skupštine Crne Gore 27. saziva. 
 Podsjećam da sam sazvao Skupštinu na sjednicu vanrednog zasijedanja saglasno 
Poslovniku Skupštine, a na zahtjev 30 poslanika.  
 Zahtjevom za vanredno zasijedanje određen je dan održavanja i dnevni red sjednice. 
 Prije prelaska na glasanje o dnevnom redu, imamo dvije proceduralne obaveze. 
 Prva, Ustavni sud Crne Gore obavijestio nas je da sutkinja Mevlida Muratović, koja je 
izabrana za sutkinju Ustavnog suda Crne Gore na Sedmoj sjednici Drugog redovnog zasijedanja 
održanoj 27. decembra 2013. godine, ispunjava uslove za starosnu penziju 9. feburara 2021. 
godine. 
 Članom 154 stav 1 Ustava Crne Gore, utvrđeno je da predsjedniku i sudiji Ustavnog suda 
prestaje funkcija prije isteka vremena na koje je izabran, pored ostalog, kad ispuni uslove na 
starosnu penziju. Ustavni odbor 1. februara 2021. godine predložio je da, saglasno članu 154 
Ustava Crne Gore, Skupština konstatuje prestanak funkcije sutkinji Ustavnog suda Mevlidi 
Muratović prije isteka vremana na koje je izabrana zbog ispunjenja uslova za starosnu penziju.  
 Saglasno gore navedenom, Skupština konstatuje prestanak funkcije sutkinji Ustavnog suda 
Mevlidi Muratović zbog ispunjenja uslova za starosnu penziju. 
 Drugo, kako je za dnevni red ove sjednice određen Predlog odluke o otvaranju 
parlamentarne istrage i formiranju Anketnog odbora radi prikupljanja informacija i činjenica o 
postupanjima koje se odnose na rad državnih organa u vezi sa zaduženjem Crne Gore po osnovu 
emitovanja obveznica u iznosu od 750 miliona eura, shodno članu 80 stav 4 Poslovnika Skupštine, 
o podnijetom predlogu obavijestio sam ministra pravde, ljudskih i manjinskih prava i od njega 
zatražio informaciju da li se povodom istih činjenica, odnosno pitanja vodi sudski postupak. 
Ministar dr Vladimir Leposavić Skupštini je dostavio informaciju Vrhovnog suda da se povodom 
navedenih činjenica, odnosno pitanja ne vode postupci pred sudovima. 
 Prije prelaska na izjašnjavanje o dnevnom redu, želim da vas informišem o dogovoru koji je 
postignut u Kolegijumu predsjednika Skupštine, koji je održan upravo prije početka ove sjednice. 
 Na toj sjednici Kolegijuma svi zajedno, znači jednoglasno smo se dogovorili da kako bi se 
izbjegle zloupotrebe proceduralnih reagovanja, a te zloupotrebe bi same po sebi značile da bih ja 
morao biti u tom dijelu rigorozan kada je u pitanju poštovanje Poslovnika, i došli do dogovora svih 
šefova poslaničkih klubova da prije glasanja o dnevnom redu i prije nego se Skupština izjasni o 
predloženom dnevnom redu svi poslanički klubovi imaju mogućnost, od najmanjeg do najvećeg 
kako je uobičajena praksa, bilo u ime šefa kluba ili ovlašćenog predstavnika kluba, da se obrate 
najviše kako smo dogovorili do dva minuta i to isključivo u odnosu na predlog dnevnog reda i temu 
koja je predmet predloga dnevnog reda. 
  Dogovorili smo se u Kolegijumu da svaki pokušaj skretanja diskusije izvan onoga što je 
predlog dnevnog reda bude adekvatno, u skladu sa Poslovnikom, sankcionisan od strane 
predsjednika Skupštine. Molba da ispuštujemo dogovor i vjerujem da ćemo u tom pravcu i ići. 
 Sada dajem riječ šefu Poslaničkog kluba SDP - Albanska koalicija Jednoglasno poslaniku 
Rašku Konjeviću.  
            Izvolite. 
 
 



 RAŠKO KONJEVIĆ (26.02.21 12:53:29) 
 
 Uvaženi predsjedniče Bečiću, poštovane kolege, poštovani građani, 
 Ja ću u dva minuta pokušati da kažem šta je motivacija da predložimo otvaranje 
parlamentarne istrage. Rijetke su prilike kada niko iz parlamentarne većine, ili gotovo niko nije 
znao dao će njegova Vlada da se zaduži 750 miliona. To se desilo ovaj put.  
 Gotovo cijela parlamentarna većina, po priznanju iz javnosti i na Kolegijumu nakon toga, 
nije o tome imala informaciju. Samo ta činjenica je, rekao bih, dovoljna da izazove određenu vrstu 
javne sumnje. Po prvi put se desilo da o tome ne odlučuje Skupština, pa samim tim ni 
parlamentarna većina da saopšti svoj stav o tome.  
 Prvi put se desilo da imamo ministra finansija koji je sposoban da u dan i po uradi sljedeće 
stvari: da od 7. do 8. dogovori ko je pravni savjetnik i dogovori proviziju koju treba platiti; da u dan i 
po dogovori četiri renomirane investicione banke koji su investicioni savjetnici u ovom poslu i da 
dogovori proviziju koju njima treba platiti, kao i da u dan i po napravi prospekt na 400 strana koji je 
poslužio kao osnova za emitovanje obveznica. 
 Da li stvarno iko pri zdravoj logici može da misli da je ministar finansija mogao da to 
dogovori u dan i po? I ne govorim samo o tome ja.  Neki  od vas su kritičniji i od mene i  od drugih 
kolega u opoziciji, a ja bih rekao s pravom. Vaše je da li ćete teret ovakvog zaduženja, za koji 
nijeste znali i za koji realno kažete da nijeste odgovorni, nositi na svojim političkim leđima braneći 
postupanje ministra finansija koji je u dan i po sve ovo dogovorio. Ja mislim da o ovome treba 
otvoriti parlamentarnu istragu, da dobijemo pojašnjenja kako je moguće da se u dan i po uradi sve 
ovo, jer ovakvi poslovi koji se završavaju na ovakav način elementarno izazivaju sumnju u radnje 
koje nijesu u skladu sa zakonom. Ovoj Skupštini, ovakvim zaduženjem oduzeto je ustavno pravo 
da o tome izvorno odlučuje.  
 Uvažene kolege iz parlamentarne većine, to je uradio vaš i naš ministar finansija. Ja mislim 
da se ni jednom ministru finansija ne smije dozvoliti da u dan i po dogovori iznos zaduženja, 
provizije za 750 miliona i da mu mi vjerujemo na časnu riječ. Ni vi, niti mi ga ne znamo tako da 
bismo mu vjerovali, ali vi kako hoćete. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 12:56:34) 
 
 Zahvalujem poslaniku Konjeviću. 
 Sada u ime Poslaničkog kluba Bošnjačke stranke poslanik Smailović.  
            Izvolite. 
 
 
 AMER SMAILOVIĆ (26.02.21 12:56:48) 
 
 Poštovani predsjedniče, koleginice i kolege, uvaženi građani, 
 Zahvaljujem na prilici da saopštim razloge zbog kojih će Bošnjačka stranka prihvatiti, 
odnosno podržati ovu inicijativu. Tema je veoma bitna, radi se o zaduženju Crne Gore putem 
emisije obveznica. Svi smo svjesni da je određeno zaduženje bilo neophodno i to je činjenica. 
Činjenica je i da je to bio prvi potez nove Vlade, a činjenica je, takođe, da do sada nijesmo imali 
zaduženje putem obveznica u ovolikom iznosu i činjenica. Takođe, kompletan postupak zaduženja 
bio je tajna a transparetnost je ovoga puta definitivno izostala. To je potvrđeno i od strane Vlade i 
ministra finansija gospodina Spajića.  
 Ipak, smatram neophodnim da javnost bude upoznata sa svim detaljima oko zaduženja, tim 
prije što se radi o velikom iznosu i da bi se u krajnjem otklonile sve sumnje koje su nastale upravo 
netransparentnim činjenjem. Stoga, Klub poslanika Bošnjačke stranke pozdravlja ovu inicijativu i 
podržaće prijedlog o otvaranju parlamentarne istrage i formiranju Anketnog odbora. Vjerujemo da 
će se na ovaj način pokrenuti kvalitetan dijalog o jednom veoma važnom pitanju, da će se 
određene dnevno-političke teme staviti po strani i da u fokus bude, kao što rekoh, dijalog o pitanju 
kojeg pored zdravstvene situacije smatram najvažnijim za sve građane Crne Gore. 
 Takođe, na ovaj način će se ostvariti i kontrolna uloga, odnosno nadzorna uloga Skupštine. 



Očekujemo od svih subjekata koji su u najvećoj mjeri relevantni za ovo pitanje, a u prvom redu 
mislim na Vladu, odnosno ministra finansija i Anketni odbor, kad bude formiran, da daju svoj puni 
doprinos. Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 12:58:48) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Smailoviću. 
 Sada, u ime Poslaničkog kluba Socijaldemokrata, poslanik Damir Šehović.  
 Izvolite, poslaniče Šehoviću. 
 
 
 DAMIR ŠEHOVIĆ (26.02.21 12:59:02) 
 
 Poštovani predsjedniče Skupštine, uvažene kolege poslanici, 
 Vjerujem da će se dobar dio vas saglasiti sa mnom da je zaduženje od 750 miliona eura 
najkontroverzniji potez nove Vlade do sada. To je potez na koji neko gleda kao na spasenje naše 
ekonomije, među kojima je ministar finansija, dok drugi u njemu vide korupciju, ja bih rekao 
višemilionsku korupciju. Ti koji u ovom poslu vide višemilionsku korupciju su zapravo oni koji se 
trenutno nalaze u redovima vladajuće većine.  
 Upravo zbog toga mislim da je potrebno da podržimo ovu odluku kako bi Parlament, ali i 
cjelokupna crnogorska javnost dobila odgovore na nekoliko pitanja. Zašto je Vlada kod ovog 
zaduženja pokazala licemjernost kada je ovo Vlada koja je došla na vlast na kritici prethodne zbog 
navodnog pretjeranog zaduženja? A ona nas u trećem danu svog mandata zadužila više nego bilo 
koja prije? Ovo najveće pojedinačno zaduženje do sada.  
 Naša javnost zaslužuje odgovor zašto je sve urađeno pod velom tajne. Zašto je obmanut 
Parlament? Zašto niko od poslanika u crnogorskom Parlamentu nije imao nikakvu predstavu o 
tome da će se država zadužiti za oko 900 miliona eura sa kamatama? I zašto smo, po prvi put, 
zvanično o ovolikom zaduženju obaviješteni nezvanično - putem twiter naloga jednog ministra? 
 Naša javnost zaslužuje i odgovor na pitanje zašto se ovo zaduženje tretira spasonosnim 
kada znamo da je nepovoljnije od zaduženja za kojima su posezale neke zemlje iz regiona, da je 
nepovoljnije od zaduženja Srbije, nepovoljnije od zaduženja Makedonije, nepovoljnije od 
zaduženja Albanije sa istim kreditnim rejtingom? Zašto se zaduženje od 2,9% kamate smatra 
spasonosnim kada znamo da je Slovenija zadužena po negativnoj kamatnoj stopi? U konačnom, 
zašto je ovo zaduženje 750 miliona eura, a ne 550 koliko piše u zvaničnim Vladinim 
dokumentima? Da li su svjesni oni koji su posegli za ovolikim zaduženjem da su ovu državu 
zadužili 230 miliona eura više od potrebnog i time prouzrokovali nepotrebno kamatu, koju će 
građani plaćati samo ove godine u iznosu od 7,1 milion eura?  
 U konačnom, naša javnost zaslužuje i odgovor na pitanje zašto je na proceduralno sporan 
način sve ovo realizovano i zašto šefovi poslaničkih klubova ni dan danas nijesu dobili potrebne 
informacije u odnosu na čitav posao, a znamo da su te informacije tražili prije više od mjesec ili 
dva. Zbog toga smatram da svi treba da pokažemo odgovornost i zbog toga treba utvrditi činjenice 
kako bismo na osnovu tih činjenica mogli da u konačnom zaključujemo i da smo potpuno sigurni 
da će ti zaključci biti tačni a da neće biti plod ničijeg utiska. Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:02:26) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Šehoviću. 
 Sada riječ ima, u ime poslaničkog kluba Crno na bijelo, poslanik Konatar. 
 Izvolite, poslaniče Konatar. 
 
 
 MILOŠ KONATAR (26.02.21 13:02:37) 
 



 Hvala, predsjedniče. 
 Kolege poslanici, poštovani građani, 
 Evo, kao što vidite, dešavaju se čuda u Crnoj Gori, tako da sad imamo, ove 2021. godine, 
inicijativu Koalicije DPS-a, SDP-a, SD-a, Bošnjačke stranke i Liberalne partije, one koalicije koja je 
Crnu Goru zadužila skoro četiri milijarde eura, skoro četiri milijarde eura i ostavila pustoš u javnim 
finansijama Crne Gore. Oni postavljaju pitanje legitimno - kako to da je Vlada Crne Gore odlučila 
da uradi jedini logičan potez. Obzirom da smo imali to što smo imali, a nijesmo imali ništa u javnim 
finansijama, jedini način da se vrati skoro 400 miliona eura dugova od četiri milijarde koje je ova 
koalicija ostavila građanima Crne Gore, treba vratiti za nešto manje od mjesec dana. Dakle, to su 
nam ostavili - 400 miliona eura koje ova vlada treba da plati za manje od mjesec.  
 Vidite, ova parlamentarna većina, ja sam rekao, pravi korake naprijed. Mi nemamo ništa da 
krijemo, a siguran sam da nema ništa da krije ni ministar finansija gospodin Spajić. Mi smo 
jednoglasno na Odboru za ekonomiju donijeli Odluku da se zakaže kontrolno saslušanje ministra 
finansija i mi ćemo na Odboru za ekonomiju prilikom kontrolnog saslušanja razgovarati o svim 
pojedinostima ovog zaduženja, svega onoga što javnost treba da zna. Dakle, apsolutno nemamo 
ništa da krijemo. 
 Građani Crne Gore, molim vas, ovu diskusiju ću završiti sa aforizmom velikog Duška 
Radovića, koji je rekao: "Kada lopovi krenu da brane ono što su stekli, neće biti ljućih boraca za 
poštenje a protiv lopova". E to se upravo dešava u Crnoj Gori, a mi ćemo pokazati što znači 
transparentnost i pravo da građani Crne Gore znaju gdje je njihov novac. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:05:26) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Konataru. 
 U ime kluba SNP-a, šef kluba poslanik Dragan Ivanović. 
 Izvolite, poslaniče Ivanoviću. 
 
 
 DRAGAN IVANOVIĆ (26.02.21 13:05:34) 
 
 Hvala, gospodine predsjedniče. 
 Pozdravljam poslanike i vas, poštovani građani. 
 Socijalistička narodna partija neće podržati da ova tačka dnevnog reda bude danas na 
Skupštini Crne Gore iz mnogo razloga. Opozicija je bila u situaciji da za svoju vlast razmišlja o 
građanima i o zaduženjima. Poznato je koliko je Crna Gora zadužena i, gle čuda, sad odjednom ta 
velika briga i za Crnu Goru i za građane Crne Gore.   
 Čuli ste, Odbor za ekonomiju je u potpunosti prihvatio da bude saslušan ministar finansija i 
mislim da će se na tom Odboru saznate sve pojedinosti i svi detalji koji su potrebni da građani 
Crne Gore saznaju. 
 Je li se trebalo zadužiti? Čini mi se da se i gospoda iz opozicije slažu - jeste. A zašto? Pa, 
dragi građani, ovo zbog vas naglašavam, jer mi se čini da je svima u ovoj sali jasno da mi danas 
ne bismo imali ni penzije, ni plate, niti sve one druge obaveze koje su proistekle iz zaduživanja 
bivše vlasti za period njihove vladavine. Mi svaki dan saznajemo neka nova zaduženja i neke nove 
obaveze koje država Crna Gora mora u potpunosti da izmiri prema onima kojima se duguje. 
Prema tome, mišljenja smo da zaista u ovom trenutku je Vlada morala uraditi, i to je jedini način 
bio da se prevaziđu problemi koji bi nastali u finansijskom smislu u Crnoj Gori. Zato, još jednom 
ponavljam, nećemo glasati i nećemo podržati da ova tačka dnevnog reda bude na ovom 
zasijedanju. Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:07:27) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Ivanoviću. 
 Sada, u ime poslaničkog kluba Pokreta za promjene, poslanik Medojević. 



 Izvolite, poslaniče Medojeviću. 
 
 
 NEBOJŠA MEDOJEVIĆ (26.02.21 13:07:34) 
 
 Građani Crne Gore, 
 Radi se o jednoj temi zaista koja kod mene lično ne kao političara ili poslanika, nego kao 
građanina Crne Gore, izaziva ogromnu nelagodu. Nismo se mi, građani Crne Gore, borili 30 
godina protiv ove kriminalne organizacije DPS-a da bi naš ministar kad dođe i prije nego što dođe 
radio gore nego što su radili neki ministri finansija koje sam oštro kritikovao. Dakle, sve u ovome 
poslu što je urađeno od početka do kraja je kršenje svih mogućih zakona ove države. Javne 
finansije postoje i zato se zovu javne da ne bi bile tajne. Država nema svoj novac, to je novac 
poreskih obveznika, to je novac građana. Da neko ovako dođe, desetak dana prije nego što je 
postao ministar, to je ono što je najveća zabrinutost, postojala je tajna komunikacija i dogovor 
između Vlade Duška Markovića, koji je sad prešao u drugu familiju, nije više član Demokratske 
partije socijalista neko koncerna Vijesti, dozvolio u tom trenutku 23. novembra ministar Mickey 
Spajić je bio fotograf iz Herceg Novog. Kako je neko jednom fotografu iz Herceg Novog dozvolio 
da ugovara ovoliko velike obaveze državi Crnoj Gori i to u kontinuitetu, kao što znate svi: izbor 
investicione banke i to četiri investicione banke, izbor pravnog savjetnika, sve direktnom 
pogodbom bez tendera?  
 Gospodinu ministru vjerovatno neko nije rekao da postoji Zakon o javnim nabavkama i da je 
Ministarstvo finansija, kao državni organ, obavezno, on je obveznik Zakona o javnim nabavkama. 
Tu nema dileme nikakve da nijedna tajna direktna pogodba od strane ministra finansija ne može 
drugačije da se tretira nego kao osnovana sumnja da je izvršeno teško krivično djelo. Ko god radi 
tajno sa parama poreskih obveznika, ko diskrecione odluke donosi bez javnosti, bez kontrole, to je 
definicija korupcije.  
 O čemu se ovdje radi? Ja sam intenzivne aktivnosti pokrenuo da dođem do svih činjenica, 
svih podataka koje su vezane za ovu veoma zanimljivu transakciju. Danas sam dobio informaciju 
iz Londona. Ministar čak nije dao tačnu informaciju ni o kamati. Da ne govorim da je, recimo 
/prekid/ objavljen pet dana posle nego što je obavljena transakcija. Znači, prvo uzmete pare pa 
onda obavještavate investitora kakvo je stanje u zemlji.  
 Ja sam najviše kritikovao ovakvo ponašanje, ovakav postupak ministra finansija koji 
nagovještava da je on imao podršku i od premijera da radi tajno i organizovano sa njegovim 
prijateljima. Naravno, pridružujem se ovom zajedničkom stavu, dobro je da je kontrolno saslušanje 
zakazano. Da bih dobio kompletnu sliku o širini i djelovanju ove kriminalne organizacije, u kojoj je 
povezano više lica iz okruženja, jer radi se o veoma ozbiljnoj kriminalnoj organizaciji koja je 
opljačkala državu Crnu Goru, a ni kamata nije tačno rečena, rekao je 2,875 /upadica/, nije, kamata 
je veća, pa mi trebaju podaci, informacije iz DRI-a, jer, koliko sam u saznanju, Državna revizorska 
institucija je pokrenula svoj postupak kontrole kako je došlo do ove tajne, ali organizovane emisije 
obveznica. Uz to, nemamo ni predlog budžeta, pa ne možemo da uporedimo ni sa čim 
jednostavno - kao što sam rekao na izboru vlade kad je premijer imao ekspoze, bez ijedne cifre, 
bez ijednog mjerljivog kriterijuma i parametra. Dakle, apsolutno podržavam da se ova, po mom 
mišljenju, kriminalna transakcija ispita sa svih strana u državi Crnoj Gori - od tužioca, od DRI-a, od 
Parlamenta Crne Gore, od Policije. Međutim, imamo jednu obavezu. Rekli smo da nećemo da 
glasamo ništa u ovom Parlamentu dok se ne smijeni tužilac Katnić, koji je prva adresa koji treba 
da ovo radi. On je trebao da procesuira sve ovo. Dakle, mi podržavamo maksimalno moguću 
kontrolu, ali mislimo da u ovom trenutku, imajući u vidu opseg podataka koji imamo i moju ozbiljnu 
istragu da dođem do svih podataka o djelovanju ne ministra samog nego jedne veće organizovane 
kriminalne grupe, da u ovom trenutku nisu sazreli uslovi da podržimo i inicijativu za parlamentarnu 
istragu. Kad se prikupe svi ovi podaci koje ja imam, onda ćemo i to podržati. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:12:11) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Medojeviću.  



 U ime Poslaničkog kluba Mir je naša nacija, poslanik Koprivica.  
 Izvolite, poslaniče Koprivica.  
 /Prekid/ 
 
 
 DANIJEL ŽIVKOVIĆ (26.02.21 13:12:25) 
 
 Izvinjavam se što remetim dogovor sa Kolegijuma, ali smo imali jasan dogovor u kojem je 
bilo rečeno da ćemo se samo odnositi na postojeću temu. Kao što vidimo ovdje, uz sve pokušaje 
da budemo krajnje korektni i tolerantni, da se pominje kontekst kriminalne organizacije, lopova i 
pominju se kolege iz Kluba Demokratske partije socijalista. Ako mislimo da nastavimo u ovom 
tonu, dajte nam onda pirliku pa da otvorimo raspravu ko pripada kriminalnoj organizaciji, da 
otvorimo raspravu da li ovdje ima izdajnika i kako će ko za ono što radi u javnom i političkom 
životu odgovarati pred građanima Crne Gore. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:13:08) 
 
 Hvala poslaniku Živkoviću. Imaćete svakako, poslaniče Živkoviću, kao šef Poslaničkog 
kluba DPS-a, LP-a posljednji pravo da iznesete svoje stanovište. /Upadica/ Izvinite, poslaniče 
Medojeviću.  
 Ovdje smo imali više kvalifikacija. Rekao bih da su čak najteže kvalifikacije izrečene na 
račun Vlade Crne Gore i ministra /upadica/ i određene riječi koje ste Vi citirali. Samo da se 
čujemo, molim Vas. Mislio sam, a evo potvrđuje poslanik Medojević da ih je adresirao ka ministru 
iliti ka Vladi Crne Gore. Svakako imali ste mogućnost za proceduralnu reakciju. Imaćete posljednji 
pravo da se obratite, tako da mislim da je potpuno ravnopravno i korektno. /Upadica/ 
            Molim vas, 20 sekundi samo i da nastavimo po dogovoru. 
 
 
 NEBOJŠA MEDOJEVIĆ (26.02.21 13:13:57) 
 
 ... i dobio sam zvanični odgovor ministra finansija, koji kaže da je 23. novembra on počeo 
posao sa ministrom Vlade Demokratske partije socijalista. Znači, ko je dozvolio građaninu da dođe 
i da ugovara posao za državu Crnu Goru? Premijer Duško Marković i ministar /prekid/ Prema 
tome, /upadice/ zvaničan papir i zbog toga ja nisam... Činjenica da se neko neovlašteno 
predstavljao da je ministar i da je sklapao obligacione odnose i ugovore, zaduživao Crnu Goru je 
više za tužioca, jer on u tom trenutku je građanin. Kako on može da razgovara o zaduženju 750 
miliona eura prije izbora vlade? Prema tome, nije se odnosilo ni na koga, kolege, u Parlamentu 
ovde, nego na bivšeg premijera koji je napustio DPS i postao... 
 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:14:37) 
 
 Sve je jasno, razjasnili smo sve.  
 Zahvaljujem.  
 Poslaniče Koprivica, izvolite. Nastavljamo po dogovoru. 
 
 
 MOMO KOPRIVICA (26.02.21 13:14:54) 
 
 Zahvaljujem, predsjedniče.  
 Poštovane koleginica i kolege poslanici i poslanice, poštovani građani,  
 Poslanički klub Mir je naša nacija, koji čine Demokrate i Demos, neće podržati predloženi 
dnevni red iz više razloga. Kao prvo, o ovoj temi, odnosno o zaduživanju Crne Gore iz decembra 



2020. godine već je pokrenuta jedna parlamentarna procedura. Naime, odlukom Odbora za 
budžet, finansije i ekonomiju od 28. decembra donijeta ja Odluka o kontrolnom saslušanju ministra 
finansija. Dakle, to je znak da se ne bježi od ove teme i ukoliko i ta parlamentarna procedura 
pokaže da postoje razlozi za dodatnu novu parlamentarnu proceduru, ona će biti pokrenuta. Mi 
vjerujemo da apsolutno tih razloga nema, niti postoje i ne postoji nijedan indikator korupcije, niti 
kršenja zakona u cijelom ovom postupku. Ima indikatora da je to zaduživanje preduslov za 
redovnu isplatu plata u javnom sektoru, socijala, penzija i da je to obezbijedilo finansijsku 
stabilnost države. To je nešto što treba afirmisati, to je nešto što treba poštovati. O finasijskim 
učincima te operacije najbolje govori zaključak i stav Centralne banke, kao vrhovne monetarne 
institucije, koja je u svom saopštenju izrazila zadovoljstvo što je bila dio ovog tima i dodatno istakla 
dvije ocjene. Na ovaj način je blagovremeno obezbijeđena finansijska sigurnost, što smatramo 
dobrim potezom, a postignuta kamatna stopa je vrlo povoljna i ona je značajno niža od kamatne 
stope po kojoj smo se zadužili i za emisiju obveznica 2016. godine. To je stav Centralne banke, 
monetarne institucije čije je rukovodstvo izabrala prethodna, a ne ova parlamentarna većina. 
Danas niko ne želi da stavi akcenat na postupanje Centralne banke, već samo ministra finansija. 
Jasno je da se on želi targetirati iako je jedan od rijetkih ministara koji je za ovih 100 dana 
pokazao ne samo odlične, nego i fenomenalne učinke.  
 Da rezimiram, ukoliko bi se obrazovao anketni odbor, značilo bi da se jedna institucija bavi 
istom stvari kroz dva postupka - istovremeno i paralelno. Dakle, to bi značilo da se dva odbora 
bave istom temom, istim pitanjem - i redovni skupštinski odbor, stalni skupštinski odbor i anketni 
odbor. To je ne samo nekoherentno, /prekid/ pravne nesigurnosti. Svakao u međuvremenu ima 
dosta posla i ne možemo se na više mjesta baviti jednom temom, nego da se sve nadležne 
institucije bave temama i da ostvarujemo konkretne socio-ekonomske učinke na pravcu 
unapređenja položaja svih građana Crne Gore. Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:17:54) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Koprivici.  
 U ime Poslaničkog kluba Demokratskog fronta, poslanik Slaven Radunović.  
 Izvolite, gospodine Radunoviću. 
 
 
 SLAVEN RADUNOVIĆ (26.02.21 13:18:02) 
 
 Hvala, gospodine predsjedavajući.  
 Poštovane koleginice i kolege,  
 Vi znate da mi iz Kluba Demokratskog fronta, u kojem su poslanici Nove srpske 
demokratije, Demokratske narodne partije, Ujedinjene Crne Gore i Radničke partije, imamo vrlo 
kritičan odnos prema Vladi i imamo određene rezerve prema načinu kako je izabrana, tj. prema 
njenom sastavu, kao i prema mnogim stvarima koje su uslijedile nakon toga. Jedna od njih a 
možda najvažnija je baš i ova vezano za procedure koje nijesu ispoštovane prilikom zaduživanja. 
To je jedna strana priče. Druga strana priče je da moramo opet da budemo realni i da kažemo - ta 
vlada i bilo koja sa kojom bismo mi bili zadovoljni na šta je naišla kada je došla u zgrade koje ste 
vi napustili prije toga. Opšte rasulo. Mogu, kao građanin i kao neko ko se dugo bavio biznisom, da 
shvatim da je neko ko je znao da će da bude ministar, a znajući šta ga čeka, prije vremena počeo 
da razmišlja o tome i da priprema stvari. Naravno, ne bih nikad procedure pogazio ne samo zbog 
parlamentarnog statusa dugogodišnjeg i iskustva, nego i zbog toga što poštujem zakone zemlje u 
kojoj bih bio ministar i kojoj sam sad poslanik. Ali, imam određeno razumijevanje zbog toga što 
znam da su i on kao i svi ostali iz vlade znali da neće trećeg dana ili četvrtog imati novca nizašto u 
ovoj zemlji jer ste vi sve ponijeli. Plus, ovdje je u pitanju i jedna situacija dodatno, rekao bih, da je 
u ovom momentu Crna Gora u toliko lošem ekonomskom stanju da meni nije jasno kako je uopšte 
ova Vlada dobila bilo kakav novac na zajam - s obzirom u kakvom su stanju njene finansije i kako 
ste ih ostavili. Uopšte mi nije jasno, ja vam kažem najiskrenije. Procedura nije ispoštovana i zbog 
toga su naši poslanici na Odboru za finansije i budžet glasali da se izvrši kontrolno saslušanje. 



Mislimo da je to dovoljna mjera i svako ko bude želio, uključujući javnost Crne Gore, imaće priliku 
da se uvjeri u sve što ste vi danas pričali i ono na šta mi ukazujemo i što je interesantno javnosti 
Crne Gore. Ali, da dozvolimo nekom ko je sve zamutio u ovoj državi, ko je sav novac iznio iz ove 
države, koji je mogao da služi građanima Crne Gore za javne potrebe da danas pravi cirkus od 
ovoga, to nećemo dozvoliti. Prema tome, nećemo podržati ovaj dnevni red. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:21:19) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Radunoviću.  
 Zaključujemo sa poslaničkim klubom DPS - LP. U ime poslaničkog kluba, poslanik Predrag 
Sekulić.  
            Izvolite, gospodine Sekuliću. 
 
 
 PREDRAG SEKULIĆ (26.02.21 13:21:29) 
 
 Hvala Vam, gospodine predsjedniče.  
 Uvažene koleginice i kolege, čini mi se da je sada sve mnogo jasnije. Znači, imamo 
parlamentarnu vlast koja optužuje Vladu i ministra fiansija konkretno za korupciju, sa jedne strane, 
ali ne dozvoljava da se formira ankretni odbor i da se ta sumnja do kraja razriješi. Imamo građane 
koji ne znaju na osnovu čega je zaduženje bilo 750, odnosno 830 miliona. Imamo nesporno 
kršenje zakona, imamo nesporno kršenje procedure. Sve je to urađeno dva ili tri dana nakon što je 
izglasana Vlada i nakon što je premijer jasno saopštio da se transparentnost biti jedna od odlika 
njegove Vlade, a transparentnost je bila da je putem twitera javnost obaviještena o ovolikom 
zaduženju. Naravno, samo da ne bude nikakve dileme, za 30 godina blizu četiri milijarde, za tri 
dana 830 miliona. Ali, poštovane kolege, mi smo zaista u najboljoj namjeri ukazali na to da su 
kršene procedure i da je prekršen zakon. Zato smo željeli da se osnuje anketni odbor ovdje u 
Parlmentu i da javnost najzad sazna sve o tom zaduženju. Nažalost, kolege iz opozicije 
pokušavaju da, sa jedne strane, optužuju Vladu profesora Krivokapića, a, sa druge strane, ne 
dozvoljavaju formiranje anketnog odbora.  
 Poštovane kolege, samo još nekoliko detalja. Znači, pet mjeseci nakon što ste dobili 
mandat za formiranje vlasti, tri mjeseca nakon što ste formirali Vladu, mi još uvijek nemamo 
program rada Vlade Crne Gore. Mi još uvijek nemamo budžet, niti nacrt budžeta Vlade Crne Gore, 
a imamo zaduženje od 830 miliona. Mislim da je građanima sada jasno da se radi ne samo o lošoj 
namjeri, ne samo o neznanju, nego, čini mi se, i krajnjem neprofesionalizmu koji je do sada 
iskazan od strane Vlade Crne Gore. Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:23:21) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Sekuliću.  
 Ovim smo iscrpili izlaganja šefova i ovlašćenih predstavnika poslaničkih klubova. Prije nego 
što stavim na glasanje, pozivam samo poslanike koji su eventualno u holu da evo sačekamo 30-ak 
sekunti, minut da uđu i da pristupimo glasanju. 
 Nastavljamo sa radom. Razumio sam da nije potrebno više čekati i da su svi poslanici koji 
su mislili u sali.  
 Stavljam na glasanje dnevni red određen u sazivu.  
            Izvolite, elektronski - za, protiv i uzdržan?  
 Zahvaljujem. Sada koleginica Milosava Paunović koja će glasati putem informaciono - 
komunikacione tehnologije.  
 Izvolite, koleginice Paunović. Kako se Vi izjašnjavate u odnosu na predloženi dnevni red? 
 
 
 MILOSAVA PAUNOVIĆ (26.02.21 13:26:07) 



 
 Protiv. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (26.02.21 13:26:09) 
 
 Zahvaljujem.  
 Konstatujem da je glasao 71 poslanik - 30 za, 40 protiv i jedan uzdržani. Objavljujem da nije 
usvojen dnevni red određen u sazivu.   
 Ovim je sjednica Četvrtog vanrednog zasijedanja u 2021. godini završena. Zahvaljujem. 
 


